
 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Jarl Falk Sabroe 

Svebølle Skole 

Telefon, direkte: 59 29 44 70 

Kalundborg Kommune 

Stationsvej 3 

4470 Svebølle 

www.sveboelle-skole.dk 
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MØDEDATO 

25. januar 2022 17.00-19.00 

 

STED 

Personalerummet, Svebølle Skole 

 

Afbud: Lone, Rikke 

 

 

INDHOLDSFORTEGNELSE 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

3. Økonomi – regnskab & budget 

Regnskab for 2021 og budget for 2022 blev gennemgået og efterfølgende godkendt. 

Resultatet for 2021 blev ca. 445.000 kr., hvilket var større end forventet. Årsagen er 

bl.a. At vi modtog ekstra midler sent på året til trivselsindsatser grundet Covid-19.  

Budget 2022 viser et overskud et overskud på ca. 225.000 kr.     

4. Corona status 

Vi har en del elever og medarbejdere som er ramt af covid-19, og forsøger at få enderne 

til at hænge sammen bedst muligt.  

5. Principbehandling 

Elevernes timetal & Opslag fra lokalområdet 

Det blev besluttet at kassere begge principper. 

6. Forslag til møderække  

22/3-22, 27/4-22, 7/6-22 

Godkendt 

 

Punkter til orientering: 

 

7. Meddelelser fra: 

- Elevråd:  

- SFO 

- Formanden:  

- Skoleleder: Der er indkøbt nye stole til 7. og 8. klasserne; Ligeledes indkøbt nye 

mål, basket kurve og bordtennisbord til skolegården og et ActiveFloor der skal 

hænge på lilleskolen; i kommende skoleår vil vi uddanne 2 danskvejledere; pt. har 

vi 3 lærerpraktikanter på skolen; udfordring vedr. buslinje 520. 

- Nyt fra forældremøder/arrangementer 

 

Punkter til drøftelse: 

 

8. Handleplan folkeskolestrategi 

Læselyst workshop 

file://///kk.intern.dk/Userhome/Homedir/ankd/My%20Documents/Skolebestyrelse/2016-2017/Møde%20060617/www.sveboelle-skole.dk
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Orientering om forestående forløb med læsekonsulenter vedrørende læseindsats. 

9. Skoleåret 22/23 

Generel drøftelse af kommende skoleår.  

10. Eventuelt 

Drøftelse af klasseændringen i 7. klasserne og en kort drøftelse af fagligt niveau og 

ønsket om at have det på som et kommende punkt. 

Forespørgsel vedr. brug af Meebook – skolebestyrelse udtrykte ønske om at skoler 

intensiverer brugen af Meebook. 

 

Kommende punkter: 

Faglighed – datagrundlag mm. 

Skolebestyrelsesvalg 

 

 


